

Title (en)

Vitreous ceramic cooker hob plate with several single hotplates for built-in kitchen furniture.

Title (de)

Einbaukochfläche aus Glaskeramik mit mehreren Einzelkochstellen für Einbauküchenmöbel.

Title (fr)

Plaque de cuisson encastrée en vitrocéramique utilisant plusieurs plaques de cuisson individuelles pour meubles de cuisine intégrés.

Publication

EP 0083757 A1 19830720 (DE)

Application

EP 82111617 A 19821214

Priority

DE 3150144 A 19811218

Abstract (en)

Built-in cooker hob (1) which is provided with a bonded support (4) and is let into the cutout (9) of a work surface (8) of the kitchen furniture. In order that the built-in cooker hob (1) is suitable for a number of different installation possibilities at the same time without constructional modifications, an angle frame (4) is provided as support for the built-in cooker hob (1), which is stuck to the underside of the built-in cooker hob (1) in such a manner that the edge (5) of the built-in cooker hob (1) is aligned with the cut edge (6) of one of the legs of the angle frame (4). <IMAGE>

Abstract (de)

Einbaukochfläche (1), die mit einem angeklebten Träger (4) versehen und im Ausschnitt (9) einer Arbeitsplatte (8) des Küchenmöbels eingelassen ist. Damit die Einbaukochfläche (1) ohne konstruktive Änderungen gleichzeitig für mehrere unterschiedliche Einbaumöglichkeiten geeignet ist, ist als Träger für die Einbaukochfläche (1) ein Winkelrahmen (4) vorgesehen, der so mit der Unterseite der Einbaukochfläche (1) verklebt ist, daß die Kante (5) der Einbaukochfläche (1) sich mit der Schnittkante (6) eines der Schenkel des Winkelrahmens (4) deckt.

IPC 1-7

F24C 15/10; A47B 77/08

IPC 8 full level

F24C 15/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

F24C 15/108 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 2126614 B2 19761209
- [X] EP 0036190 A1 19810923 - SCHOTT GLASWERKE [DE]
- [A] DE 7418347 U 19751204
- [XP] DE 8136893 U1 19820616
- [AP] DE 8203381 U1 19820701

Cited by

EP1331450A3; EP0567779A1; EP0234373A3; EP0860661A1; ES2154515A1; EP0860660A1; ES2129353A1; WO2024126369A1

Designated contracting state (EPC)

AT FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0083757 A1 19830720; DE 3150144 A1 19830630

DOCDB simple family (application)

EP 82111617 A 19821214; DE 3150144 A 19811218